

Strengthening Development Cooperation  
Against COVID-19:  
Opportunities and Challenges

疫情背景下的国际发展合作:  
机遇与挑战

Session I:  
Will the Covid-19 pandemic  
reshape the future  
international development  
cooperation?

第一期:  
新冠疫情如何重塑未来  
国际发展合作?

Time: 20:00-21:30 (Beijing Time), May 15<sup>th</sup>, 2020

时间: 2020年5月15日 20:00-21:30 (北京时间)

Organizers: CIDGA/CIDRN

组织者: 中国农业大学国际发展与全球农业学院  
中国国际发展研究网络

Platform: Zoom (ID 935 7567 6629)

Participants can also scan the QR Code to register

方式: 通过Zoom平台参会 ID 935 7567 6629  
或扫描右边二维码进行注册参会



Moderator 主持人

**Zhang Chushong 张传红**  
Secretary of China International Development Research Network (CIDRN), Associate professor of CIDGA and College of Humanities and Development Studies at China Agricultural University (CAU)  
中国农业大学人文与发展的学院 国际发展与全球农业学院 教授兼院长, 国际发展研究网络秘书



Speakers 演讲人

**Colin Bradford 科林·布拉德福德**  
Senior Fellow at the Brookings Global Economy and Development program, Global Fellow of the Global Solutions Summit in Berlin, Co-chair of the China-West Dialogue (CWD)/Co-chair of the VISION 20  
布鲁金斯学会全球经济与政策项目高级研究员, 柏林全球解决方案峰会全球高级研究员, 中外对话 (CWD) 联席主席



**Li Xiaoyun 李小芸**  
Chair Professor at China Agricultural University, Honorary Dean of College of International Development and Global Agriculture of CAU, Chair of China International Development Research Network, Chair of Network of Southern Tiers Ties (NSTT)  
中国农业大学文科楼教授 国际发展与全球农业学院 荣誉教授, 中南民族大学合作学院名誉教授, 中国国际发展研究网络主席, 东盟网络联席主席



**Richard Carey 理查德·凯瑞**  
Former Director-General of Development Cooperation, OECD DAC, Chair of International Advisory Committee of CIDRN  
联合国发展援助委员会总干事兼首席顾问, 中国国际发展研究网络国际顾问委员会主席



**Zhou Hong 周弘**  
Director of the Academic Division of International Studies, China Academy of Social Sciences (CASS)  
中国社会科学院国际问题研究所主任, 中国人文外事委员



**James Putzel 詹姆斯·普策尔**  
Professor of Development Studies in the International Development Department at the London School of Economics and Political Science, Member of the International Advisory Board of CIDRN  
美国哈佛大学肯尼迪学院国际发展系荣誉教授, 中国国际发展研究网络国际顾问委员会成员



**Mao Xiaojing 毛小菁**  
Deputy Director/Senior Research Fellow of Institute of International Trade and Economic Cooperation (CATEC), Ministry of Commerce, China  
中国商务部国际贸易经济合作研究院副院长, 研究员



**Masood Ahmad 马苏德·阿赫德**  
President of the Center for Global Development  
全球发展中心总裁



**Sachin Chaturvedi 萨钦·查托尔维迪**  
Director-General of the Research and Information System for Developing Countries (RIS), Board Member of the Reserve Bank of India  
印度发展研究中心主任兼信息研究院院长, 印度储备银行董事会成员




"Frontier research with a global vision" Established in 2020, CIDGA is a comprehensive platform of China Agricultural University that brings together disciplines around international development and global agricultural, for in-depth development knowledge exchange on aspects of the university's explorations on both bringing-in and going-out development research and talents fostering.

中国农业大学基于近几十年从“引进来”到“走出去”国际发展合作研究人才培养体系之上, 于2020年搭建起国际发展和全球农业知识网络, 旨在搭建国际发展研究网络, 促进国际发展研究网络成员之间国际发展知识和经验的交流, 推动国际发展研究网络成员之间国际发展知识和经验的交流, 推动国际发展研究网络成员之间国际发展知识和经验的交流, 推动国际发展研究网络成员之间国际发展知识和经验的交流。



The China International Development Research Network (CIDRN) is an informal platform for the sharing and dissemination of international development knowledge and experiences among relevant academic institutions, international organizations, government agencies and individuals. It works to enhance knowledge exchange and cooperation between China and international development communities, and to support knowledge-based policy development, thereby assisting in the formulation of China's international development policy.

中国国际发展研究网络成立于2020年, 是中国国际发展研究网络的共同领导与主席单位, 旨在搭建国际发展研究网络, 促进国际发展研究网络成员之间国际发展知识和经验的交流, 推动国际发展研究网络成员之间国际发展知识和经验的交流, 推动国际发展研究网络成员之间国际发展知识和经验的交流, 推动国际发展研究网络成员之间国际发展知识和经验的交流。